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Interpelacja 

w sprawie dowozu uczniów z okolic Nawry do ZSZ w Kurzętniku

Zwróciła się do mnie mieszkanka Nawry z prośbą o interwencję w sprawie problemu z dojazdem 

uczniów z okolic Nawry, gm. Nowe Miasto Lubawskie, do Zespołu Szkól Zawodowych w Kurzętniku. 

Dotyczy to ok. 10 uczniów, którzy dojeżdżają w własnym zakresie, co stanowi duży problem dla nich i ich 

rodziców.

Uprzejmie proszę o zbadanie sprawy i jej rozwiązanie zgodne z potrzebami uczniów.


